
 

       

2024-06-11 RJL 2024/109 
 

  

  

 

   

Förvaltningsnamn  
 
 

 
Regionfullmäktige 

Svar på fråga från Arnold Carlzon - 
Kristdemokraterna – Går det att hitta en 
klok lösning på Värnamobadets 
framtid? 

I en fråga från Arnold Carlzon Kristdemokraterna, ställs frågan: 
• Är regionstyrelsens ordförande beredd att diskutera en försäljning av hela 

anläggningen till Värnamo Simsällskap alternativt Värnamo kommun? 

Svar:  
En försäljning av Värnamobadet är inte aktuell, då det är en strategisk plats inom 
sjukhusområdet. Detta är även en plats som kan vara möjlig om behovet av en 
utbyggnad skulle uppstå i framtiden. Värnamobadets nuvarande hyra och 
underhållskostnad är 50 000 kr/år. Denna ersättning bygger på en tidigare 
överenskommelse med Värnamo kommun. 
 
Värnamobadet är nu i så dåligt skick att omfattande investeringar/underhåll är 
nödvändiga. Under vintern uppkom även en vattenskada som kostar mycket att 
återställa. Detta renderar en ökad hyreskostnad, då hyran behöver vara relevant i 
förhållande till kostnaderna för att kunna drifta, underhålla och leverera en säker 
bassäng för de som använder den. 
 
Med anledning av detta ställdes frågan till Värnamo kommun om det fanns ett 
fortsatt intresse att hyra Värnamobadet. Värnamo kommun har nu meddelat att vi 
enbart ska fokusera på de åtgärder som gör det möjligt att kunna ha den öppen  
under 2024.  
 
 
 
Rachel De Basso (S) 
Regionstyrelsens ordförande 
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